
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 4/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. απόφ. 82/2012                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έκδοση ψηφίσματος κατά της 
κατάργησης των Οργανισμών Εργατικής 
Κατοικίας και Εργατικής Εστίας. 

          
Σήμερα 22 Φεβρουαρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 17-2-2012 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Μ. Παπαϊωάννου, 
21)Κ. Συμεωνίδης, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 24)Κ. 
Κουτσαντάς, 25)Λ. Τσαβδαρίδης, 26)Α. Νεστορόπουλος, 27)Α. 
Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος, 39)Ι.Αγγέλογλου. 

Θ. Κορωνάς, Α. Βεσυρόπουλος, 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η.Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Η. Μπατσαράς, Ι. Παπαδόπουλος. Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ι. Λιάτσιου, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Ορφανίδου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, 
Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Σ. 
Ρίσσου, Χ. Τσανασίδης,  Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ.Λαμπριανίδης, Μ.Τέτος, Ι.Καπετανίδης, 
Ν. Αγγέλου 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 83/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ και Γ.Μελιόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 87/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Καγκελίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 89/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Β.Γιαννουλάκης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ε. Γουναράς, Κ. Βοργιαζίδης, Ι.Αγγέλογλου. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 90/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Γκαμπέσης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 91/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Κ. Βοργιαζίδης, Ι.Αγγέλογλου και αποχώρησε ο κ. 
Μ.Σουμελίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 92/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Θεοδωρίδης, Λ. Τσαβδαρίδης και προσήλθε ο κ. 
Μ.Σουμελίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 93/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ. Θεοδωρίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 95/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ. Τσαβδαρίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 103/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Συμεωνίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 104/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Συμεωνίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 108/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ και Γ.Μελιόπουλος. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 109/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Στ.Κουμτσίδης, Α.Παπαδόπουλος. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 118/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ και Γ.Μελιόπουλος. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 119/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Κουτσαντάς. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος είπε στο σώμα: Είχα πρόσφατα επικοινωνία με την 
Προϊσταμένη του Περιφερειακού Τμήματος ΟΕΚ Ν. Ημαθίας κ. Γεωργίου η οποία 
επιθυμεί να κάνει μια ολιγόλεπτη εισήγηση στη σημερινή συνεδρίαση του Δ.Σ., 
προκειμένου να μας εξηγήσει τις επιπτώσεις από την κατάργηση των Οργανισμών 
Εργατικής Κατοικίας και Εργατικής Εστίας. Κατόπιν τούτου, προτείνω τη συζήτηση 
και λήψη απόφασης εκτάκτως για την έκδοση ψηφίσματος εναντίον της κατάργησης 
των Οργανισμών Εργατικής Κατοικίας και Εργατικής Εστίας. Συμφωνεί το σώμα; 

Σύμβουλοι: Ναι. 
Στη συνέχεια αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το 

συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος 
εισηγούμενος το θέμα, έδωσε το λόγο στην Προϊσταμένη του Περιφερειακού 
Τμήματος ΟΕΚ Ν. Ημαθίας κ. Αρετή Γεωργίου, η οποία εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Με την ψήφιση του νέου Μνημονίου από το Ελληνικό Κοινοβούλιο 
προβλέπεται η κατάργηση των Οργανισμών Εργατικής Κατοικίας(ΟΕΚ) και 
Εργατικής Εστίας(ΟΕΕ), που ιδρύθηκαν  το 1954 και 1931 προκειμένου να μειωθεί 
κατά 2% το μη μισθολογικό κόστος. Με την κατάργηση του Οργανισμού Εργατικής 
Κατοικίας(ΟΕΚ) θα είμαστε η μοναδική χώρα στην Ε.Ε. που δε θα έχουμε 
Οργανισμό στεγαστικής πολιτικής. Οι δύο αυτοί Οργανισμοί δεν έχουν λάβει ούτε 
ένα ευρώ από τον Κρατικό προϋπολογισμό, καθώς τα έσοδά τους προέρχονται από τη 
συμμετοχή στο ασφάλιστρο των εργαζομένων και εργοδοτών. 

Επίσης θα πρέπει να σας τονίσω ότι η αξία της ακίνητης περιουσίας των 
Οργανισμών είναι ιδιαίτερα μεγάλη και πιθανόν να ξεπερνάει τα 16 δισεκατομμύρια  
ευρώ. Τα αποθεματικά τους είναι περίπου 700 εκατομμύρια ευρώ, ενώ οι οφειλές από 
δάνεια φτάνουν στα 1,2 δισεκατομμύρια  ευρώ. Επίσης το ΙΚΑ χρωστάει στους 
Οργανισμούς από κατακράτηση εισφορών το αστρονομικό ποσό των 3 
δισεκατομμυρίων  ευρώ. Η κατάργηση πλήττει κυρίως τις ασθενέστερες τάξεις των 
εργαζομένων και επηρεάζει την ανάπτυξη της χώρας. 

Όσον αφορά τα γραφεία των δύο οργανισμών στη Βέροια, συνοπτικά σας λέω 
ότι παρείχαν: 
1. 490 Εργατικές Κατοικίες 
2.   3.180 δάνεια αγοράς ή ανέγερσης κατοικίας 
3.   3.050 δάνεια αποπεράτωσης-επισκευής 
4.   σε 1.125 οικογένειες το χρόνο  επιδότηση ενοικίου 
5.   300 δάνεια αγοράς -ανέγερσης ειδικών κατηγοριών πληθυσμού(πολύτεκνοι 
κ.λ.π.) 
6.   17.000 δελτία Κοινωνικού Τουρισμού το χρόνο 
7.   Θερινά εκδρομικά προγράμματα σε 4.500 δικαιούχους το χρόνο 
8.   1.400 εργατικά εισιτήρια το χρόνο 
9.   2.000 δελτία αγοράς βιβλίων το χρόνο 
10. Την ενίσχυση 6 ξενοδοχειακών μονάδων Βέροιας -Αλεξάνδρειας-Νάουσας 
μέσω  των Προγραμμάτων Κοινωνικού Τουρισμού (σύμβαση με την εργατική εστία) 
11.  1 βρεφονηπιακό σταθμό στη Νάουσα που φιλοξενεί 62 παιδιά. 

Η κατάργηση αυτή θα επιφέρει νέο πλήγμα στους εργαζόμενους και κατ’ 
επέκταση στην κοινωνία της Βέροιας με επακόλουθο να πολλαπλασιαστούν τα ήδη 
οξυμένα προβλήματα της πόλης μας. 

Ζητάμε από το Δ.Σ. του Δ. Βέροιας την έκδοση ενός ψηφίσματος εναντίον της 
κατάργησης αυτών των δύο Οργανισμών, λόγω των σοβαρών επιπτώσεων που φέρει 
στη τοπική κοινωνία και οικονομία. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Τσαπαρόπουλος: Θα ήθελα να ρωτήσω αν έχει γίνει κάποια συζήτηση με 

πολιτικούς παράγοντες του τόπου μας. 
Α.Γεωργίου:  Έχει γίνει συνάντηση με τους δύο βουλευτές του νομού και 



άμεσα θα γίνει συνάντηση με τους άλλους δύο. Επίσης ενημερώνουμε και τα Δ.Σ. 
των Δήμων του Ν. Ημαθίας. 

Κάκαρης: Ισχύει ή όχι ότι οι δαπάνες του Εργατικού Κέντρου καλύπτονται 
από τον ΟΕΕ. 

Α.Γεωργίου:  Ναι, ισχύει. Όλες οι δαπάνες των Εργατικών Κέντρων 
καλύπτονται από τον ΟΕΕ. 

Ι.Σοφρόνωφ: Το πρόβλημα εκτέθηκε με αριθμούς και στοιχεία για το νομό και 
αντιλαμβάνεστε πόσο σοβαρό είναι αυτό το πρόβλημα Πανελλαδικά και τις 
αλυσιδωτές αντιδράσεις που προκαλούνται. 

Αυτό που θέλω να επισημάνω είναι ότι το πρόβλημα δε δημιουργήθηκε μέσα 
σε μια νύχτα. Στον κατήφορο δυστυχώς δε μπαίνουν κόκκινες γραμμές από κανένα. 

Εγώ λοιπόν λέω ότι πέρα από αυτά που αναφέρονται στο ψήφισμα που 
καταθέτουν οι εργαζόμενοι των δύο Οργανισμών, πρέπει με σαφήνεια να δηλώνεται 
η αλληλεγγύη και η συμπαράσταση στον αγώνα των εργαζομένων και όσων θίγονται 
βάναυσα από την κατάργηση των Οργανισμών. Επίσης, στο ψήφισμα πρέπει να 
φαίνεται ξεκάθαρα η αντίθεσή μας στο κλείσιμο και την εκποίηση της περιουσίας 
των  Οργανισμών. Πρέπει να μείνει ανοικτή η πόρτα των Οργανισμών, χωρίς 
απολύσεις και με πλήρη δικαιώματα των εργαζομένων.  

Να διεκδικηθούν τα οφειλόμενα του ΙΚΑ προς τους Οργανισμούς, να 
ενισχυθούν τα κατασκευαστικά προγράμματα και φυσικά να συνεχιστούν όλα τα 
προγράμματα που υλοποιούν ο ΟΕΚ και ο ΟΕΕ. 

Εμείς προτείνουμε και θα συμβάλουμε από τη μεριά μας στη δημιουργία 
συμμαχίας των εργαζομένων, των άμεσα θιγόμενων φτωχών οικογενειών έτσι ώστε οι 
ίδιοι να βάλουν τη σφραγίδα τους και να μην περάσουν αυτά τα αιματηρά για τους 
εργαζόμενους και για το λαό μας αντιλαϊκά μέτρα. 

Κάκαρης: Οι βουλευτές εκμεταλλευόμενοι την απαξίωση του 
συνδικαλιστικού κινήματος, προσπαθούν να περάσουν το μήνυμα ότι κάποιοι 
λυμαίνονται τις εισφορές των εργαζομένων και δαπανούν χρήματα για τη διατήρηση 
των Εργατικών Κέντρων. Στόχος των πολιτικών είναι η εξαθλίωση του λαού. Δεν 
τους ενδιαφέρει τίποτε άλλο, παρά να βάλουν στο χέρι τα αποθεματικά και την 
περιουσία των Οργανισμών. 

Δήμαρχος: Η πρότασή μου είναι να βάλουν όλοι οι συνάδελφοί μας την 
υπογραφή τους στη διαμαρτυρία που υπάρχει στο Εργατικό Κέντρο κατά της 
κατάργησης των Οργανισμών. 

Πρόεδρος: Δέχεστε το σχέδιο ψηφίσματος των εργαζομένων των Οργανισμών 
με τις προσθήκες που κατέθεσε η Κ. Σοφρόνωφ; 

Μέλη: Ναι. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το σχέδιο ψηφίσματος των  εργαζομένων των Οργανισμών Εργατικής Κατοικίας 
και Εργατικής Εστίας, με τις προσθήκες που έθεσε η σύμβουλος Ι.Σοφρόνωφ. 
 
2.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης).  
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας: 
 
Λαμβάνοντας υπ’ όψιν ότι: 

1) Με την ψήφιση του νέου Μνημονίου από το Ελληνικό Κοινοβούλιο προβλέπεται η 
κατάργηση των Οργανισμών Εργατικής Κατοικίας(ΟΕΚ) και Εργατικής 
Εστίας(ΟΕΕ), που ιδρύθηκαν  το 1954 και 1931 και δεν επιβάρυναν ποτέ μέχρι 



σήμερα με την λειτουργία τους τον κρατικό προϋπολογισμό, διότι έχουν δικούς τους 
πόρους που προέρχονται από μια πολύ μικρή συμμετοχή στο ασφάλιστρο των 
εργαζομένων και εργοδοτών. 
2) Το έργο των 2 Οργανισμών στο Ν. Ημαθίας είναι τεράστιο διότι χωρίς επιβάρυνση 
του προϋπολογισμού του Κράτους προσέφεραν και παρείχαν τα παρακάτω: 
1.  490 Εργατικές Κατοικίες 
2.  3.180 δάνεια αγοράς ή ανέγερσης κατοικίας 
3.  3.050 δάνεια αποπεράτωσης-επισκευής 
4.  σε 1.125 οικογένειες το χρόνο  επιδότηση ενοικίου 
5.  300 δάνεια αγοράς -ανέγερσης ειδικών κατηγοριών πληθυσμού(πολύτεκνοι κ.λ.π.) 
6.  17.000 δελτία Κοινωνικού Τουρισμού το χρόνο 
7.  Θερινά εκδρομικά προγράμματα σε 4.500 δικαιούχους το χρόνο 
8.  1.400 εργατικά εισιτήρια το χρόνο 
9.  2.000 δελτία αγοράς βιβλίων το χρόνο 
10.  Την ενίσχυση 6 ξενοδοχειακών μονάδων Βέροιας -Αλεξάνδρειας-Νάουσας μέσω  
των Προγραμμάτων Κοινωνικού Τουρισμού (σύμβαση με την εργατική εστία) 
11.  1 βρεφονηπιακό σταθμό στη Νάουσα που φιλοξενεί 62 παιδιά . 
3) Χάνονται τα περιουσιακά στοιχεία των δύο Οργανισμών καθώς προβλέπεται να 
περιέλθουν σε Ανώνυμη Εταιρεία και εκποιείται η τεράστια ακίνητη περιουσία τους. 
Ο Δήμος Βέροιας παραχώρησε οικοπεδική έκταση  στον ΟΕΚ (35.500μ2 στο 
Ταγαροχώρι) για να την αξιοποιήσει, προκειμένου να στεγαστούν οι Δημότες του και 
όχι για να χαθούν τα περιουσιακά στοιχεία του Δήμου. 

 Δηλώνει την αλληλεγγύη και τη συμπαράστασή του στο δίκαιο αγώνα των 
εργαζομένων σε Ο.Ε.Κ. και Ο.Ε.Ε. και σε όσους θίγονται βάναυσα από την 
κατάργηση των Οργανισμών. 
 Απαιτεί: 

1) Την άμεση ανάκληση της απόφασης κατάργησης του Ο.Ε.Κ. και του Ο.Ε.Ε.  
2) Να μείνει ανοικτή η πόρτα των Οργανισμών χωρία καμιά απόλυση, με πλήρη 
δικαιώματα των εργαζομένων. 
3) Την καταβολή των τριών (3) δισεκατομμυρίων ευρώ που χρωστά το ΙΚΑ στους 
οργανισμούς. 
4) Να ξεπαγώσουν όλα τα προγράμματα του Ο.Ε.Κ. 

5) Να ενισχυθεί το κατασκευαστικό πρόγραμμα του Ο.Ε.Κ. 
6) Να συνεχιστούν όλα τα προγράμματα επιδότησης ενοικίου, κοινωνικού τουρισμού, 
χορήγησης δανείων, λειτουργίας βρεφονηπιακών σταθμών. 
7) Να μην εκποιηθεί η τεράστια περιουσία «φιλέτο» των Οργανισμών. 

Γ) Το παρόν ψήφισμα να κοινοποιηθεί στον Πρωθυπουργό, στους αρχηγούς των 
Πολιτικών Κομμάτων, στον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, στους 
Βουλευτές του Νομού Ημαθίας, στον Περιφερειάρχη Κεντρικής Μακεδονίας και τον 
Αντιπεριφερειάρχη της Περιφερειακής Ενότητας Ημαθίας, στους Προέδρους  και τα 
Διοικητικά Συμβούλια του ΟΕΚ και του ΟΕΕ, στο Διοικητή του ΙΚΑ-ΕΤΑΜ, στην 
Κεντρική Ένωση Δήμων Ελλάδας(ΚΕΔΕ) και στην Περιφερειακή Ένωση Δήμων 
Κεντρικής Μακεδονίας, στα Σωματεία Εργαζομένων του ΟΕΚ και του ΟΕΕ,  στον 
αρμόδιο Επίτροπο της Ευρωπαϊκής Ένωσης, καθώς και στον Τοπικό Ημερήσιο και 
Εβδομαδιαίο Τύπο. 

 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 82 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Ν.  Τσιαμήτρος  Η. Μπατσαράς  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου     
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  2-3 -2012 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ε. Γουναράς 
Γ. Σουμπέκας 
Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


